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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-6 
Rijeka, 19. travnja 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 1. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

1. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 19. travnja 2023. godine (srijeda) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Dražen Mataja, član VMO 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Biserka Perman, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić-Domitrović, članica VMO 

 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje akata Vijeća -Poslovnik i Pravila o radu VMO Sveti Nikola 
2. Upute o financiranju programskih aktivnosti  
3. Usvojeni program rada za 2023. godinu 
4. Dopisi građana  
5. Razno 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

AD 1 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Predsjednik Vijeća predložio je da se usvoji tekst Postojećih akata –Poslovnik, Pravila o radu te 
Pravila o nagrađivanju koji su bili na snazi do konstituiranja novog Vijeća. Nakon izlaganja otvorena 
je rasprava. 
 
Vijećnik Klaudio Lazarić (SDP/HSU) predlaže da se izmijeni čl.31 Poslovnika MO Sveti Nikola radi 
nelogičnosti u postupanju u vezi sa mogućnošću održavanja sjednice i osiguranja kvoruma na 
način da se najprije utvrdi jesu li na sjednici nazočni predsjednik ili zamjenik, a zatim se utvrđuje 
broj prisutnih članova. Dakle zamijeniti postojeći stavak 2 za stavak 1 i s tim u vezi izmijeniti stavak 
3. 

Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su jednoglasno podržali prijedlog  

Nadalje, Predsjednik Robert Forempoher (HDZ) iznio je primjedbu na čl.3 st. 1 Pravila MO Sveti 
Nikola u vezi sa adresom sjedišta : Zametska 6. Predložio je slijedeće: 

 Uputiti pismeni zahtjev Gradonačelniku kojim se traži informacija o trenutnom stanju i 
rješavanje pitanja prostora za potrebe mjesnog odbora isključivo na teritoriju MO Sveti 
Nikola , te dvorane za korištenje. Obrazlaže činjenicom kako je veličinom MO Sveti 
Nikola 2. po redu u odnosu na broj stanovnika , također i prostorno velik , te s tim u vezi 
utvrđuje potrebu da se osigura i prostor za uredovanje i prostor za korištenje kako je to 
bilo prije nego je dvoranu dobila na cjelogodišnje korištenje bez naknade Waldorfska 
škola. Predlaže se produljiti uredovanje tajnika samo za potrebe MO Sveti Nikola, ili se 
traži da jedna tajnica bude samo za potrebe MO Sveti Nikola 

 Radi gore navedenog predlaže da Vijeće ne izda pozitivno mišljenje na novi Zahtjev za 
korištenje prostora mjesne samouprave Waldorfskoj školi od 01. 04 do 31.12.2023. bez 
obzira na Zaključak Gradonačelnika KLASA: 024-02/22-01/126-30, URBROJ: 2170-1-
15-00-22-78 Rijeka od 09. 01. 2023. godine.  

 Sve dok se ne riješi pitanje prostora (isključivo na području MO Sveti Nikola) kako je to 
u drugim mjesnim odborima, traži se izmjena uredovnog vremena tajništva na način da 
tajnik ureduje je u MO Turnić dva dana , u MO Sveti Nikola 3 dana u tjednu 

 Predlaže se ne navoditi adresu Zametska u čl.6 Pravila MO Turnić do osiguranja novog 
prostora 

 

Zaključak: Prisutni članovi Vijeća su jednoglasno podržali sve prijedloge  

AD 2 i 3 
 
Predsjednik Vijeća predložio je da se članovi Vijeća upoznaju sa Odlukom o financiranju programskih 
aktivnosti i Programima rada za 2023. godinu. 
 
Zaključak: Prisutni su nakon kraće rasprave navedeno primili na znanje 
 
 
AD 4 
 
Predsjednik Vijeća dao je na razmatranje pristigle dopise građana kako slijedi: 

 e-mail građana kojim se traži uspostava jednosmjernog režima prometovanja u Medovićevoj 
i Meštrovićevoj ulici  

Predlaže se ostati kod stava VMO kojim se prijedlog ne podržava radi saznanje da se dio građana 
protivi uvođenju jednosmjernog prometovanja 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
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 e-mail građana kojim se traži postava stupića na nogostup ulice A. K. Rika od spoja sa ulicom 

Giuseppe Carabino do vrha uzbrdice, te traži poduzimanje radnji na usporavanju prometa 
tim dijelom i duž cijele ulice Giuseppe Carabino i Vidovićeve ceste 

Predlaže se zatražiti od Rijeka-plusa postava znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja (kao 
vertikalna signalizacija i horizontalna signalizacija na kolniku), te postava kamera za nadzor brzine 
kretanja vozila kao dopuna prioriteta za 2024. godinu. U odgovoru stranci potrebno je navesti da 
ukoliko se u zahtjevima budu iznosile prijetnje i uvrede upućene na račun MO Sveti Nikola, odnosno 
članova Vijeća zahtjevi se neće razmatrati. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 

 e-mail građana kojim se traži sanacija protupožarnog puta u ulici Ivan Luppisa južno od 
kućnog broja13 

Predlaže se zahtjev uvrstiti u listu malih komunalnih akcija za 2024. godinu  
 

Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 

 e-mail građana kojim se traži izgradnja igrališta za igru s loptom i ograđivanje istog u Ulici 
Ivana Luppisa na način da se ogradi dio parkirališta. 

Prijedlog pregrađivanja parkirališta nije prihvaćen, ali će se zahtjev za izgradnju uvrstiti u listu malih 
komunalnih akcija za 2024. godinu 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 

 e-mail dvojice građana kojim se traži poduzimanje radnji na usporavanju prometa 
Vidovićevom cestom i Ulicom Giueppe Carabino u dijelu koji se nalazi na području MO Sveti 
Nikola 

Predlaže se zatražiti od Rijeka-plusa postava kamera za nadzor brzine kretanja vozila, te uvrštavanje 
na listu prioriteta MO Sveti Nikola za 2024. godinu. Potrebno je sve radove izvoditi u suradnji s 
susjednim MO Turnić obzirom da se upiti građana ponavljaju, a ulice dijelom prolaze kroza dva 
susjedna MO. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 

 e-mail građana kojim se traži posredovanje mjesnog odbora radi nepropisno parkiranih vozila 
te onemogućavanje pristupu ulazu u privatno dvorište sa javne površine parkirališta 

Predlaže se uputiti zahtjev Rijeka plusu za iscrtavanje X oznake na parkiralištu iz redovnog 
održavanja 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 
 
 
AD 5 
 
Predsjednik VMO Sveti Nikola obavijestio je članove Vijeća da je Grad Rijeka objavio javni poziv 
građanima, udrugama, ovlaštenim predstavnicima stanara i drugim zainteresiranim stranama za 
dostavu zahtjeva komunalnog uređenja – malih komunalnih akcija u razdoblju od 11. travnja do 28. 
travnja 2023. godine. Predlaže da se tekst poziva umnoži i na što je moguće više mjesta istakne 
kako bi se potaknuo što veći odaziv građana. 
Također je predloženo da se članovima Vijeća ne dostavljaju pojedinačni zahtjevi nego popis svih 
zaprimljenih zahtjeva nakon istek utvrđenog roka koji će se razmatrati na sjednici VMO Sveti Nikola 
u svibnju. 
 
 
Zaključak: Prisutni su nakon kraće rasprave jednoglasno podržali prijedlog i navedeno primili 
na znanje 
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Sjednica je završila u 20:00 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 

 


